
3 天 2 夜 順道遊(A)   3 Days 2 Nights Stop Over Package (A) 

Day 1: 由原居地飛往熱情洋溢的檀香山﹐導遊在機場“行李提取處＂等候﹐送往酒店休息。  

 Arrive Honolulu International Airport from Hometown; tour guide will meet you at the 

Baggage Claim Area and transfer to hotel. 

Day 2: 上午前往第二次世界大戰珍珠港事件的所在地，觀賞遭日軍轟炸之紀錄片，隨後並

乘船至亞利桑那紀念館。接著前往市區；參觀夏威夷州政府、州長官邸、太平洋國

家軍人公墓、中國城、伊奧拉尼皇宮和國王銅像。  

下午自由活動  

 In the morning, visit the Pearl Harbor for the famous remains of USS Arizona battleship 

after the Japanese attack in World War II.  A Navy vessel will take you up to the Arizona 

Memorial.  Then, a city tour will be conducted which includes visiting the State Capitol, 

the Washington Place, the National Cemetery of the Pacific, Chinatown, Iolani Palace, and 

King Kamehameha I’s statue.      

          Afternoon, free at leisure. 

Day 3: 專車送往機場﹐搭機返回家園。   

  Airport departures transfer and proceed back to Hometown. 

                                


